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Z A P I S N I K 

sa 103. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. rujna 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“, Mirna Janeš, voditeljica 

Programa „Pomoć u kući“, Dražen Rački, JVP Delnice, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Nikolina 

Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Iva Žagar, Petar Hrg, Đulo Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka 

Ružić.  

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Individualni sastanci s djelatnicima. 

- Kompletiranje i dostava zahtjeva za isplatom sredstava. 

- Suradnja sa Centrom za socijalnu skrb u smislu povećanja broja usluga korisnicima. 

- Uređenje blagajničkog poslovanja. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom. 

- Pružit će se sve potrebne usluge svim korisnicima (pomoć u kući i logopedska rehabilitacija). 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Na poziv komunalnog redara, o prolivenom ulju, oprana je Ulica bana Jelačića. 

- Vježbe s vozilima za tehničke intervencije i armaturama za dobivanje pjene. 

- Saniranje truleži koja je nastala uslijed propuštanja kišnice u prostoru servisa. 

- Serviser za peć dolazi sutra. 

- Danas je sastanak Radne skupine. 

- Izrada satnica za plaće i statistike intervencija. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Nastavak košnje oko objekata. 

- Nastavak radova na popravku terase Doma sportova. 

- Redovno održavanje objekata. 

- Administrativni poslovi. 

- Redovno održavanje žičara. 

- Sastanci u upravnim odjelima PGŽ i s dobavljačima. 

- Priprema za nedjeljno događanje na Platku. 

- Ostale redovne aktivnosti tvrtke. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Odvijaju se radovi na Lovačkoj, redovita koordinacija i suradnja s izvođačem radova. 

- Sanacija krovišta na Kuglani i dogovori s kuglačkim klubovima. 

- Odvijaju se radovi na groblju. 



- Snimanje oborinske odvodnje, suradnja s geometrom. 

- Krpanje i saniranje rupa je u tijeku, a pomoć u reguliranju prometa pruža prometni redar. 

- Očekujemo mišljenje ministarstva u svrhu prijave na natječaj reciklažnog dvorišta. 

- Izdavanje posebnih uvjeta gradnje po zahtjevu HEP-a. 

- Rješavanje zahtjeva za priključak struje u Brodu na Kupi za romsku populaciju, potrebno je 

zauzeti stav o tome, odrediti tko će platiti trošak. Gradonačelnik navodi da pitanje treba podići 

na višu razinu jer je to problem i PGŽ i države. Kada se svi dionici uključe i kada budu željeli 

barem nešto pomaknuti onda će se to i desiti. Humano gledano ne možemo reći da im struja ne 

treba. Krenite u proces. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izradit će se odluka o međumjesnom prijevozu Lučice – Delnice za učenike Srednje škole te 

ugovori ovisno o pristigloj dokumentaciji. 

- Izrada aneksa ugovoru za sufinanciranje korisnika Obrta „Snješko Smješko“ zbog novih 

korisnika. 

- Raspisat će se natječaj za stipendije za 2018./2019. školsku godinu. 

- Odlazak na dva ročišta za povezivanje zemljišne knjige i knjige položenih ugovora. 

- Izrada materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Nastavak aktivnosti na Strategiji za invalide (materijal je dostavljen članovima Odbora za 

mlade, odgoj i obrazovanje, umirovljenike, zdravstvo i socijalna pitanja). 

- Rad na projektu „Aktivni u zajednici“. 

- Danas će se održati sastanak Radne skupine vezano uz sporazum o proširenju JVP Delnice. 

Ovaj materijal priprema se za sjednicu Gradskog vijeća. 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Nastavak aktivnosti na polugodišnjem izvršenju proračuna i izrada obrazloženja te 

komunikacija s Infoprojektom i servisima proračunskih korisnika. 

- Priprema dokumentacije za manifestaciju „Uskrs i proljetni sajam“ radi sufinanciranja troškova 

od strane Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj. 

- Dostava izvješća Ministarstvu regionalnog razvoja za Vidikovac i  Goransku ulicu. 

- Ažuriranje registra jednostavne nabave. 

- Izvještaj o prihodima i primicima proračuna. 

- Rješavanje žalbi na porez na kuće za odmor. 

- Plaćanja rata kamate Zagrebačke banke i HABOR-a za predmet „Beton Lučko“. 

- Prosljeđivanje sredstava za plaće proračunskim korisnicima. 

- Plaćanje obveza. 

- Ažuriranje izvoda, unos faktura za kolovoz. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Pozivi za dostavu ponuda za peć na pelete. 

- Rješavanje otkupa knjiga od Ministarstva, nabava knjiga, e-nabava i uvođenje knjiga. 

- Izlučivanje građe za djelomičan otpis (stara informatička literatura). 

- Radijska emisija. 

- Na kreativnoj radionici, u četvrtak, ugostit će se mladi s posebnim potrebama. 

- U „Dodiru riječi“ održat će se književni susret s gospođom Ankicom Brekalo u OŠ Fužine. 

- Statistika za kolovoz: ukupno je u Knjižnicu ušlo 1500 ljudi, 174 čitača, upisano je 10 novih 

članova i iskoristilo se 14 sati besplatnog interneta. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Objava natječaja na Agro-netu za Strategiju razvoja turizma. 

- Priprema odluka za Gradsko vijeće. 

- Odabir člana Vijeća Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj. 

- Odluka o prodaji stanova. 

- Priprema „Zelene čistke“, prijavljeno je čišćenje deponija prema Brodu na Kupi.  

- Nastavak radova na Lovačkoj ulici. 



- Počela je sanacija pristupne ceste u Ševalu, betonirat će se jako uništeni dio ceste i popraviti 

rešetka. Nakon toga kreće se u završnu pripremu za asfalt prema Podgori i na ugradnji fila i 

planiranju terena. 

- Napravljena je sanacija udarnih rupa u Delnicama i djelomično u Lučicama – kontrola izvedenih 

radova. 

- Rješavanje zahtjeva za odlaganje drva na javnim površinama, jedno odbijanje zahtjeva i pokušaj 

da se drva uklone jer nisu na mjestu gdje bi trebala biti. 

- Prometno redarstvo, regulacija prometa kod sanacija fuga na asfaltu. 

- S obzirom da se vlasnici ruševnog objekta u Brodu na Kupi ne javljaju, poslana je obavijest 

Zagrebačkoj banci koja ima visoku hipoteku na objektu, a objekt je postao opasan zbog rušenja. 

- Računi za režije za zgradu gradske uprave za poslovne prostore. 

- Rješavanje po žalbama za komunalnu naknadu te djelomično oslobađanje od plaćanja. 

- Rješenja i potvrde za naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Odlazak na seminar na temu novog Zakona o komunalnom gospodarstvu. 

- Nastavak čišćenja slivnika i upojnih bunara. 

- Radovi na groblju. 

- Rješavanje po zahtjevima za korištenje javnih površina (uglavnom radi postavljanja skela). 

- Gradonačelnik navodi da je u emisiji „Na kavi s gradonačelnikom“ postavljeno pitanje javne 

rasvjete na D203 od početka križanja sa Šetalištem I. G. Kovačića. Davorka Grgurić navodi da 

se tamo nalazi 6 stupova koji ne svijetle već 10 godina jer na tom dijelu nema nogostupa, trebalo 

bi kupiti nove lampe. Radi uštede ta javna rasvjeta nije u funkciji. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Prošli tjedan u Vrtiću je bilo jako uzbudljivo jer ima dosta nove djece, period adaptacije još 

traje, odgajateljicama je teško i naporno. 

- Problem su bolovanja odgajatelja. Prošlog tjedna nedostajala su 3 odgajatelja te smo primili 

jednu kolegicu na određeno vrijeme, a kolegicu iz Broda na Kupi uzeli smo u ispomoć ali se i 

ona razboljela, a pomaže i ravnateljica. 

- Izvješće o radu i Financijsko izvješće pripremaju se za Gradsko vijeće. 

- Organiziranje roditeljskih sastanaka po skupinama. 

- Sjednica Odgojiteljskog vijeća održat će se u četvrtak u 17 sati. 

- Prikupljanje materijala za izradu godišnjeg plana i kurikuluma. 

 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 


